

amika:

Auto Pilot

3-in-1 rotating curling iron

3-en-1 Fer A Pince Tournante

Auto Pilot

Serve up big shine with this styling tool thanks to diamonds. Ceramic plates infused with diamonds and minerals generate negative ions, leaving hair with a smooth, frizz-free finish. Far-infrared heat locks moisture in deeper, to make sure styles stay in place for long. The answer to your curl prayers. Like a gift sent from above, this 3-in-1 rotating curling iron combines a clip-curler, curling wand and salon-professional marcel into one single versatile tool. Create effortless curls of all kinds in half the time of a traditional curling wand - you'll begin to wonder how you ever styled hair without it.

- Rotating clamp + lock - creates precision curls with little effort, locks for flexibility and control.
- Cool tip rotates 360° for styling versatility and no burns – when unlocked. Lock to use as curling wand.
- Ceramic barrel infuses curl into hair for silky, crease-free styling.
- Four Curl-centric temperatures 320°F, 355°F, 390°F, 430°F
- 9 ft / 360° swivel cord - provides seamless total mobility.
- Dual voltage 100-240V – works all over the world.
- 60-minute auto shut-off – for extra safety and peace of mind
- Negative ion technology seals the cuticle for smooth results on all hair types.

Directions



To turn The Autopilot on, press the  button on the handle. When The Autopilot is first turned on, as it starts heating up, an indicator light will begin to blink. When it reaches the selected temperature, the light will stop blinking. To adjust the temperature, press the  button. The indicator light will illuminate selected temperature setting.

Locking + unlocking:

Line up  and  on the base and slide up to lock and down to unlock.

To turn off, press the  button for more than 2 seconds. Indicator light will turn off. Unplug the power cord and allow to completely cool before storing.

Important Safety Precautions

When using electrical appliances, especially when children are present, basic safety precautions should always be followed, including the following:

READ ALL INSTRUCTIONS BEFORE USING. KEEP AWAY FROM WATER.

DANGER

As with most electrical appliances, electrical parts are electrically live even when the switch is off. To reduce the risk of death by electric shock:

Always unplug it immediately after using.

Do not use while bathing.

Do not place or store appliance where it can fall or be pulled into a tub or sink

Do not place in or drop into water or other liquid

If an appliance falls into water, unplug it immediately. Do not reach into water.

Do not use if plug is loose in the outlet, as there may be risk of fire, electric shock, electrical shortage and burning.

The appliance should not be operated with wet hands.

WARNING

To reduce the risk of burns, electrocution, fire, or injury to persons:

Store out of reach of children in a safe dry location. Allow appliance to cool before storing.

An appliance should never be left unattended when plugged in.

Close supervision is necessary when this appliance is used by, on, or near children or individuals.

Use this appliance only for its intended use. Do not use attachments not recommended by the manufacturer.

Do not jerk or strain cord at plug connections.

Never operate this appliance if it has a damaged cord or plug, if it is not working properly, or if it has been dropped, damaged, or dropped into water. Return the appliance to a service center for examination and repair.

Keep the cord away from heated surfaces. Do not wrap the cord around the appliance.

Never block the air openings of the appliance or place it on a soft surface such as a bed or couch, where the air openings may be blocked. Keep the air openings free of lint, hair, and the like.

Keep heated surfaces clean and free from dust, dirt and hair spray. If cleaning becomes necessary, disconnect the appliance from the power source and wipe the exterior with a damp cloth.

Never use while sleeping.

Never drop or insert any object into any opening or hose.

Do not use outdoors or operate where aerosol (spray) products are being used or where oxygen is being administered.

Do not direct hot air towards eyes or other heat sensitive areas.

Attachments may be hot during use. Allow them to cool before handling.

Do not place appliance on any surface while it is operating.

While using the appliance, keep your hair away from the air inlets.

Do not use an extension cord with this appliance.

Do not operate with a voltage converter.

Auto Pilot

Tous vos souhaits de jolies boucles enfin exaucés ! Comme un cadeau tombé du ciel, ce boucleur rotatif 3 en 1 associe fer à pince, fer traditionnel et fer pour réaliser des ondulations crantées de qualité professionnelle. Ce petit génie permet de se dessiner des boucles facilement, en deux fois moins de temps qu'avec un boucleur classique – vous risquez bien de vous demander comment vous avez réussi à vivre sans !

- Pince rotative + option verrouillage – pour dessiner des boucles bien définies facilement, en bloquant pour gagner en maîtrise et flexibilité
- L'extrémité isolante, qui ne chauffe pas, tourne à 360 ° pour permettre de multiplier les styles et éviter de se brûler. Verrouiller pour une utilisation en boucleur traditionnel.
- Embout en céramique de diamètre qui imprime la boucle pour une chevelure souple et soyeuse, sans faux-ppli.
- Quatre températures spécialement adaptées au bouclage – 160 °C, 180 °C, 200 °C, 220 °C.
- Cordon de 2,75 m qui tourne sur lui-même à 360 ° – pour bouger sans difficulté.
- Bitension : 110-240 V – fonctionne dans toutes les régions du monde.
- Option extinction automatique au bout de 60 minutes – pour plus de sécurité et de tranquillité d'esprit.
- Technologie à ions négatifs qui scelle les cuticules pour un résultat bien lisse sur tous les types de cheveux.

Instructions



Pour allumer The Autopilot, appuyer sur le bouton  situé sur le manche. À l'allumage, un indicateur lumineux se met à clignoter pour indiquer la montée en température de l'appareil. Une fois la température sélectionnée atteinte, l'indicateur cesse de clignoter. Appuyer sur le bouton  pour régler la température. L'indicateur lumineux indique la température sélectionnée.

Verrouiller + déverrouiller :

Aligner  et  à la base de l'appareil et glisser vers le haut pour verrouiller, vers le bas pour déverrouiller.

Pour éteindre l'appareil, appuyer sur le bouton  pendant plus de 2 secondes. L'indicateur lumineux s'éteint. Débrancher l'appareil et attendre qu'il ait complètement refroidi avant de le ranger.

Précautions de Sécurité Importantes

Lorsque vous utilisez des appareils électriques, surtout là où il y a des enfants, des précautions de sécurité de base devraient toujours être suivies, y compris ce qui suit:

LISEZ TOUTES LES INSTRUCTIONS AVANT L'UTILISATION.
GARDEZ LOIN DE L'EAU.

DANGER

Comme avec la plupart des appareils électriques, les parties électriques sont toujours actives même si l'appareil est éteint. Afin de réduire le risque de mortalité par choc électrique : As with most electrical appliances, electrical parts are electrically live even when the switch is off. To reduce the risk of death by electric shock:

Il faut toujours le débrancher après l'utilisation.

Il ne faut pas utiliser dans votre bain.

Il ne faut pas placer ou ranger l'appareil où il peut tomber ou être jeté dans le lavabo ou le bain.

Il ne faut pas placer ou échapper dans l'eau ou d'autres liquides.

Si l'appareil tombe dans l'eau, débranchez-le immédiatement. N'allez pas dans l'eau.

Ne pas utiliser si la prise est desserrée, car il pourrait y avoir un risque d'incendie, de choc électrique, de panne d'électricité et de brûlure.

N'utilisez pas l'appareil si vos mains sont mouillées.

AVERTISSEMENT

Afin de réduire le risque de brûlures, d'électrocution, d'incendie, ou de blessure à des personnes:

Gardez hors de la portée des enfants dans un endroit sûr et sec. Laissez l'appareil se refroidir avant de le ranger.

Un appareil ne devrait jamais être laissé sans surveillance lorsqu'il est branché.

Une surveillance étroite est nécessaire lorsqu'un appareil est utilisé par, sur, ou près des enfants ou d'autres personnes.

Utilisez cet appareil uniquement pour son utilisation prévue comme il est décrit dans ce manuel. Ne pas utiliser d'accessoires non recommandés par le fabricant.

Ne pas saccader ou tirer le cordon au niveau des connexions.

Ne jamais utiliser cet appareil s'il a un cordon ou une prise endommagés, s'il ne fonctionne pas adéquatement, ou s'il a été échappé, endommagé ou submergé dans l'eau. Retournez l'appareil dans un centre de service pour examen et réparation.

Gardez le cordon loin des surfaces chauffantes. N'enroulez pas le cordon autour de l'appareil.

Ne bloquez jamais les ouvertures d'air de l'appareil ou le placer sur une surface douce comme le lit ou le sofa, où les ouvertures d'air peuvent être bloquées. Gardez les ouvertures d'air libres de peluches, de cheveux et de choses semblables.

Gardez les surfaces de chaleur propres et libres de poussière, de saleté et de vaporisateur à cheveux. S'il faut absolument le nettoyer, débranchez l'appareil de la source de courant et essuyez l'extérieur avec un linge humide.

Ne jamais utiliser en dormant.

Ne jamais échapper ou insérer un objet dans l'ouverture ou le cordon.

Ne pas utiliser à l'extérieur ou utiliser où des produits aérosols (vaporisateurs) sont utilisés ou dans un endroit où de l'oxygène est administré.

Ne pas diriger l'air chaud vers les yeux ou autres parties sensibles à la chaleur.

Les accessoires peuvent être chauds durant l'utilisation. Laissez-les se refroidir avant de vous en servir.

Ne pas placer l'appareil sur une surface lorsqu'il fonctionne.

Lors de l'utilisation de l'appareil, gardez vos cheveux loin des entrées d'air.

N'utilisez pas de rallonge avec cet appareil.

Ne pas utiliser avec un convertisseur de voltage.



www.loveamika.com

info@loveamika.com

@amika